
Op 6 oktober jl. stelde de CU-fractie raadsvragen over het Saneringsplan MJPG tbv Willem 
Mechteldstraat in Tricht. Deze mail voorziet in de beantwoording.

Introductie / Vraag
Onlangs is een afvaardiging van onze fractie bij de familie Homoet (Tricht) op bezoek 
geweest, waarbij ook hun buurman aanwezig was. De bewoners van deze straat hebben 
van het Ministerie een brief gekregen dat ze mogelijk in aanmerking kwamen voor 
geluidssanering als gevolg van het Saneringsplan MJPG gemeente Geldermalsen (2018). 
Inmiddels heeft gevelonderzoek plaatsgevonden en blijkt dat ze niet in aanmerking 
komen. Dat is voor hen natuurlijk teleurstellend. Men heeft bezwaar aangetekend. Zie 
bijlagen. 

Het gaat om vrijwel alle woningen in de Willem Mechteldstraat in Tricht (gelegen recht 
tegenover het spoor). Het gevelonderzoek bestond echter niet uit het meten van 
decibels, maar uit het nemen van foto's en opschrijven van soort materiaal etc. Vrijwel 
alle bewoners van deze straat hebben bezwaar aangetekend. Inmiddels blijkt dat bij de 
hele straat exact dezelfde gegevens in het onderzoeksrapport staan, terwijl het ene huis 
dubbelglas heeft en een ander huis niet enz. 

Deze mensen voelen zich in de kou staan en willen graag weten of de gemeente hen nog 
wat hulp kan bieden. De digitale hoorzitting gaat op 16 oktober a.s. plaatsvinden. Kan de 
portefeuillehouder aangeven of hier nog iets mogelijk is als ondersteuning vanuit de 
gemeente? Bijvoorbeeld een aanbevelingsbrief of een gesprek met deze inwoners en/of 
het Ministerie? Kan de portefeuillehouder ook aangeven hoe dit zit met het Saneringsplan  
MJPG van de voormalige gemeente Geldermalsen? 

Antwoord
Het Saneringsplan MJPG Geldermalsen is een verantwoordelijkheid van het Ministerie van 
Infrastructuur en Waterstaat. Vanuit dit ministerie is Rijkswaterstaat belast met de 
gevelisolatie van woning ter bestrijding van geluidhinder. Het gaat hierbij om een 
procedure op grond van de Wet Milieubeheer, waarin de gemeente geen rol heeft.

Bij de voorbereiding van het saneringsplan is de gemeente wel betrokken geweest. Maar 
daarbij ging het met name over de stedenbouwkundige afwegingen voor de te realiseren 
geluidschermen (hoogte, transparantie, kleur en beplanting). De inhoudelijke zaken, 
zoals geluidsberekeningen en de te nemen geluid reducerende maatregelen zijn voor dit 
project in handen van het Rijk.

Eén van de aanvullende maatregelen om het geluid te reduceren is gevelisolatie. 
Afhankelijk van de isolatiewaarde van de gevels van de woningen is gevelisolatie wel of 
niet noodzakelijk. Voor de betreffende bewoners is blijkbaar nu vastgesteld dat gezien de  
isolatiewaarde van de gevels geen verdere maatregelen noodzakelijk zijn. De bewoners 
kunnen hun bezwaren in brengen en nog toelichten tijdens een hoorzitting. Uit de 
toegezonden correspondentie blijkt dat bewoners zelf goed in staat zijn hun bedenkingen  
bij het onderzoek aan te geven. Het gaat daarbij om feitelijke constateringen of er in 
technische zin wel of niet aanvullende maatregelen moeten worden getroffen. Het is niet 
de taak van de gemeente om individuele burgers te ondersteunen in 
bezwarenprocedures bij andere instanties. Overigens heeft de gemeente hiervoor ook 
niet de kennis en de ambtelijke capaciteit.
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De voormalige gemeente Geldermalsen heeft geen saneringsplan voor het geluid langs 
het spoor gehad. De bemoeienis van de gemeente is, zoals aangegeven, beperkt 
gebleven tot inbreng in de voorbereidingsfase van het saneringsplan van het Rijk.


